
Obecné zastupiteľstvo obce Zlatá Idka 
 
 

 

Zápisnica 

z IV. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zlatá Idka, konaného dňa 16. júna 

2023 o 18.00 hod. v priestoroch Kultúrneho domu Zlatá Idka, Zlatá Idka 159, sála KD 

Prítomní poslanci OZ: Ing. Andrej Jacko, Zuzana Beličáková, Roland  Molnár, Slávka 

Rusnáková 

Ďalší prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 
1. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva, otvoril starosta obce Roman Beličák, ktorý privítal 
poslancov OZ. Konštatoval uznášania schopnosť OZ a predniesol návrh programu rokovania  
v súlade s pozvánkou na toto zasadnutie 

 

2. Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Za zapisovateľa navrhol starosta obce Rolanda Molnára a ako overovateľov zápisnice  navrhol 
Zuzanu Beličákovú a Ing. Andreja Jacka 

 

Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ) Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 
3. Schválenie programu rokovania 

V rámci tohto bodu starosta obce predniesol návrh programu v súlade s pozvánkou na 
zasadnutie. 

 
Následne bol prednesený návrh uznesenia, ktorým sa schvaľuje program rokovania 

obecného zastupiteľstva v pôvodnom znení. 

 
Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ) Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté 

 
4. Kontrola plnenia uznesení. 

V rámci tohto bodu starosta informoval o prijatých uzneseniach na zasadnutí zo dňa 28. 04. 
2023 , ktoré boli štandardným spôsobom zverejnené a nadobudli platnosť a účinnosť. 

 
Následne bol prednesený návrh uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo obce berie na 

vedomie , že uznesenia od č. 16 – 27 nadobudli svoju právoplatnosť. 

 
Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ) Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 



5. Stanovisko HKO k Záverečnému účtu obce za rok 2022 

V tomto bode prenechal starosta slovo kontrolórke JUDr. Svetlane Pavlíkovej PhD. , ktorá 
oboznámila OZ o obsahu návrhu, spracovaní odborného stanoviska a posúdenia predloženého 
návrhu čo sa týka záverečného účtu obce za rok 2022.  

 

 OZ Zlatá Idka berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky obce Zlatá Idka k záverečnému 
účtu obce za rok 2022. 

 
Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ)       Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 
6. Schválenie Záverečného účtu obce za rok 2022 

  Starosta obce predniesol návrh uznesenia OZ obce Zlatá Idka schvaľuje Záverečný účet za rok      
2022. 

 
Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ)       Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 
7.  Deň obce Zlatá Idka 2023 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že termín konania tejto akcie bude 01.07.2023. 

Bude zabezpečené zastrešené pódium, DJ, stánok s predajom občerstvenia. Pre deti sú 
zabezpečené atrakcie ako skákací hrad, maľovanie na tvár, taktiež ako program pre deti 
Smejlinka, bude zabezpečená penová párty pre deti, harmonikár, futbalový turnaj, súťaž vo 
varení gulášov. Pre dôchodcov vystúpi folklórna skupina Hýľovskí parobci. Bude potrebné 
zabezpečiť chemické WC pre návštevníkov, nakoľko kapacity WC v priestoroch futbalovej 
šatne, nie sú postačujúce. 
 
Následne bol prednesený návrh uznesenia, ktorým OZ berie na vedomie informáciu o akcii 
Deň obce Zlatá Idka 2023. 
 

Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ)       Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 
8. Ponuka od VSD 

Starosta obce predniesol OZ ponuku od VSD na rekonštrukciu verejného osvetlenia, v ktorej je 
zahrnutá demontáž súčasného verejného osvetlenia, montáž a dodanie nového verejného 
osvetlenia, revízne správy, výkopové práce, spotreba el. energie vrátane distribučných 
poplatkov, servis a údržba osvetľovacej sústavy. Celková navrhovaná mesačná platba je vo 
výške 1387,20€ s DPH, pričom zmluva sa uzatvára na dobu určitú tj. 10 rokov. 
 
   OZ Zlatá Idka neschvaľuje ponuku od VSD. 

 
Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ)       Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 
 
 
 
 
 



9. Ponuka od VVS 
Starosta obce predniesol OZ ponuku od VVS na výmenu akcii ktoré obce vlastni za dlhopisové 
fondy ich následné vyplatenie v priebehu 20 rokov a vstup do Dlhopisového programu 
garantovaných výnosov. 
 
 OZ Zlatá Idka neschvaľuje ponuku od VVS. 

 
Hlasovanie: Za: 4 (všetci prítomní poslanci OZ)       Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 
10. Rôzne 

Starosta obce informoval, že rekonštrukcia obecných ciest, firmou Cesty Košice, prebehne 
v najbližších dňoch. Ďalej taktiež informoval poslancov OZ o prepojení altánkov a umiestnení 
krbu v priestoroch futbalového ihriska. 
Ing. Jacko sa informoval o stave opravy diery v časti obce Valal. 
Starosta obce informoval, že túto dieru príde opraviť VVS. 
 

11. Diskusia 
 

Nikto z prítomných nepredniesol návrh do diskusie. 

 
12. Záver 

 
Na záver rokovania, starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie 

o 19.20 hod. 
 

 
Vyhotovil: Roland Molnár 

 

Overovatelia: Zuzana Beličáková 

Ing. Andrej Jacko 


